

## KERATAN AKHBAR



SURAT KHABAR	:	BERITA HARIAN		
TARIKH	:	16/1/2020	MUKA SURAT	: 5
JABATAN	:	PERHILITAN		
KLASIFIKASI	:	<b>PERHATIAN</b>		

# Polis batalkan lesen senjata api pemburu haram

## Abdul Hamid tak galak menembak untuk jaga tanaman

Oleh Faris Fuad dan Fahmy Azril Rosli  
 bhnews@bh.com.my

**Kuala Lumpur:** Polis akan membatalkan lesen senjata api dimiliki individu yang didapati menyalahgunakannya untuk kegiatan pemburuan haram.

Ketua Polis Negara, Tan Sri Abdul Hamid Bador, berkata proses penarikan lesen senjata api itu akan dibuat secara berperingkat bagi mengelakkan pemburuan haram berterusan.

Pada masa ini, terdapat lebih 6,900 pemegang lesen senjata api.

"Kegiatan pemburuan haram bukan lagi satu keperluan. Saya bersama bahagian perlesenan senjata api akan melakukan pemeriksaan dan memantau kawasan tumpuan memburu sebelum kami tarik semula lesen secara berperingkat.

"Mereka yang menggunakan senjata api untuk jaga tanaman pun saya tidak galakkan untuk menembak, guna cara lain (untuk melindungi tanaman)," katanya.

Beliau berkata demikian pada sidang media berhubung Operasi Bersepadu Khazanah (OBK) di Pusat Latihan Polis Kuala Lum-



**Abdul Hamid bersama Abdul Kadir (kanan) dan Paddy Mengadakan sidang media Ops Khazanah di Pusat Latihan Polis Kuala Lumpur, semalam.**  
 (Foto Aizuddin Saad/BH)

pur (PULAPOL), di sini, semalam.

Yang turut hadir, Ketua Pengarah Jabatan Perindungan Hidupan Liar dan Taman Negara (PERHILITAN), Datuk Abdul Kadir Abu Hashim dan Ketua Pengarah Jabatan Kastam Diraja Malaysia (Kastam), Datuk Seri Paddy Abd Halim.

Abdul Hamid berkata PDRM, Kastam dan PERHILITAN akan terlibat dalam operasi bersepadu khazanah bagi menangani penyedutan flora dan fauna.

"Ketiga-tiga agensi akan menangani segala isu yang meli-

batkan penyedutan dan pemburuan hasil hutan serta haiwan," katanya.

Mengenai pembabatan orang kenamaan (VVIP) dalam pemburuan haram, Abdul Hamid mendedahkan ada pihak tertentu 'menjual' nama VVIP untuk kegiatan pemburuan haram.

"Saya sudah mengeluarkan arahan untuk tindakan susulan terhadap pendedahan itu.

"Saya juga masih menunggu laporan dan maklumat lanjut daripada orang awam serta badan bukan kerajaan (NGO) mengenai pembabatan VVIP dalam isu pem-

buruan haram ini," katanya.

Sementara itu, Abdul Kadir berkata, PERHILITAN akan mengehadakan musim pemburuan babi hutan kepada enam bulan.

Tujuan mengehadakan musim pemburuan haiwan itu adalah kempen untuk menyelamatkan Harimau Malaya yang mengancam haiwan itu sebagai maknanya.

"Sebelum ini, kita membuka musim memburu babi hutan sepanjng tahun tetapi dengan isu pemburuan berlebihan ini kami terpaksa menghegalkannya," katanya.